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Klage på vedtak HTM-070/ 21. Nybygg enebolig med garasje - gnr.113 bnr. 48 - Dole

Viser t il brev mot tat t 23.06.21. og n sker a levere inn klage på ovenst ående vedtak.

Min klage refererer t il pbl. §19-2 at dispensasjon ikke kan gis dersom hensynet bak best emmelsen

det dispenseres fra, eller hensyn i lovens formålsbestemmelse blir vesent lig t ilsidesatt . I  t illegg må

fordelene være klart større enn ulempene ett er en samlet vurdering.

Jeg mener ulempene for oss beboere langs t ilkomstvei t il ut byggers tomt er klart st ørre enn

fordelene som beskrevet i vedtak.

Viser også t il nedenst ående komment arer fra hovedutvalg t eknisk miljø ved befaring og påfølgende

mote

1.

«Det ble slåt t f ast at utbedring skulle gjelde f ra og m ed Dolevegen 67, gnr. 113/bnr.37 og ikke som

Garvik bygg komm enterte at skulle gjelde f ra og m ed gnr.113/ bnr.39»

Kan ikke se dett e er hensynt at t i vedtak om midlert idig dispensasjon.

2.

«Hvorf or skal det på død og liv gis dispensasjon f or bygging av en bolig, når det påvirker negativt f or

sa mange beboere langs Dolevegen»

Jeg må st ille samme spørsmål t il saksbehandlere.

3.

«Var sj okkert og overrasket at det f antes veger i Karmøy kom m une m ed så dårlig standard som på

D levegen»

Allikevel blir det git t dispensasjon??



Ønsker også fø lge opp med kommunens t idligere komment arer i denne saken:

«Etter komm unens vurdering er det ikke f orsvarlig å tillate dispensasjon uten opparbeide/se, selv om

det kun gis m idlertidig dispensasj on. Komm unen har dårlige erf aringer med midlertidig dispensasjon

f ra pb/. § 18-1, dette f ører i realiteten ikke til senere opparbeide/se av veg. Slike dispensasjoner f ører

til at det blir vanskeligere og vanskeligere å opparbeide vegen, da det f ører til presedens, ved at neste

utbygger bruker tidligere dispensasjon som argum entasjon. I denne saken komm er det klart f rem av

planbestem m e/sene at det er krav om utbedring av veg f ør tomt 1-4 kan bebygges. Det burde dermed

være klart f or hj em m ershaverne at de ikke har kjøpt en byggeklar tom t. Oms kt eiendom er den

f ørste av de ubebygde 4 tom tene som søker om bygging, og en dispensasjon f or f ørste tom t anses

som svaert uheldig»

«Kom m unen har stort etterslep og det er derf or viktig aha et tilfredsstillende vegnett som skal

betj ene de ulike samf unnsoppgavene komm unen har ansvar f or.»

Jeg håper på forst åelse for vår bekymring som beboere langs t ilkomstvei t il planlagt nybygg og at

planbest emmelsene for ut bygging pa Tyri skolten oppret tholdes i sin helhet .

Svein Kvale

Dolevegen 69 ll


